
Beantwoording vragen van Berlo (VVD) agendapunt 9 
ontwerpbegroting GR Blink
In het kader van de ambtelijke ondersteuning: Anne van Berlo wil graag voor de a.s. 
raadsvergadering uitleg over de kosten voor verduurzaming bij BLlNK. De vraag is voor haar 
gevoel nog niet voldoende beantwoord door de wethouder in de commissie en ze wil graag 
meer tekst en uitleg bij het bedrag wat hiervoor is begroot.

Momenteel heeft Blink een sterk verouderd wagenpark (met name kraakperswagens). De 
voertuigen zijn 12 /15 jaar oud en worden via Pre Zero geleased. Omdat nu met enige 
regelmaat voertuigen uitvallen huurt Blink voertuigen in via een externe partij (Cleanmat 
genaamd). Deze situatie is niet wenselijk, vernieuwing in het wagenpark is nodig 
(vervangingsinvesteringen). De Europese wetgeving schrijft voor dat in de toekomst 
duurzame voertuigen ingezet moeten worden die duurzaam zijn (bijv waterstof/elektrisch). 
Blink wil en moet aan die wetgeving voldoen. De wens van Blink is om dit via een 
aanbesteding te doen (gezien de omstandigheden, beëindiging samenwerking PreZero, dus 
niet meer via PreZero). Omdat de exploitatie van deze nieuwe voertuigen in de toekomst 
structureel duurder zijn moeten we daarop voorsorteren in de begroting. Daarom is er in de 
meerjarenbegroting 2025/2027 (onderdeel van begroting 2024) hiervoor een post 
opgenomen (1.5m verspreid over 3 jaar). Deze post was overigens ook opgenomen in de 
begroting 2023 (meerjarenraming 2024/2026).


